
Hva skjer med samlingen?
Av Harald Løvmo

Redaksjonen har fått brev fra Harald Løvmo fra 
Grovfjord, medlem i både Harstad og Ofoten 
geologiforeninger: 

Etter å ha samlet stein/mineraler i snart 20 år så 
har jeg fått en ganske stor samling. Når man så 
er blitt pensjonist med en ikke helt god helse, 
så kommer spørsmålet: Hva skal skje med 
samlingen min når ingen i familien vil overta? 
Dette har jeg grublet på lenge, og min store 
drøm har hvert å kunne donere en del av den til 
skolen her i bygda. Slik vil den kunne komme 
mange både til nytte og glede. 

Jeg sendte en mail til ordføreren i kommunen 
og fortalte om mine tanker, i tillegg tok jeg 
en telefon til skolens rektor. Plutselig begynte 
snøballen og rulle, og første uka i januar ble det 
montert tre montere på skolen. 2,7m skap med 

0,9m høyde. Alt sammen betalt av kommunen 
og skolen.

Det hele viste seg å bli en stor suksess fra første 
dag. 1. februar var det offi siell overrekkelse 
med både TV og radio tilstede. Det er stadig 
folk som kommer og er forundret over at det 
er så mye fl ott i naturen. For de fl este er jo en 
stein bare en stein. Tre av elevene på skolen er 
blitt ivrige samlere. Rektor Wanja Elvenes har 
bedt meg om å komme og fortelle elevene om 
stein noe jeg selvfølgelig vil gjøre med glede. 

Jeg tror nok at det rundt omkring i landet sitter 
mange samlere som tenker på sin egen samling, 
og hva som skal skje med den. Kanskje kan 
min historie være en ide for fl ere? Barn og 
ungdommer er mere ”steingal” enn mange vil 
tro.
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